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کهکشانی ترین تیم ایران؛ بمب جدید منفجر شد
شک شهداب یزد تیم شگفتی ساز فصل گذشته رقابت های لیگ 
برتر والیبال بود. این تیم یزدی با هدایت علیرضا طلوع کیان بالاتر 
از تیم های پر ستاره ای مثل سپاهان اصفهان و پیکان تهران موفق 
شد جام قهرمانی لیگ برتر والیبال را بالای سر ببرد و یک افتخار 
بزرگ برای این شــهر کسب کند.شهداب همچنین پس از آن در 
رقابت های جام باشگاه های آسیا موفق شد به مقام سوم مسابقات 
دست پیدا کند. اکنون هم به نظر می رسد که این تیم یزدی برای 

حضور قدرتمند در رقابت های فصل آینده لیگ برتر والیبال آماده 
می شــود. علیرضا طلوع کیان بعد از پایان جام باشگاه های آسیا با 
ایــن تیم قطع همکاری کرد و جای خود را به محمدرضا تندروان 
داد. آن هــا همچنین اخیرا قرارداد دو بازیکــن کلیدی خود یعنی 
محمدرضا موذن و شهروز همایونفر را تمدید کردند. توفان باشگاه 
یزدی در نقل و انتقالات با جذب یکی از بازیکنان ایران یعنی امیر 
غفور آغاز شد و این ستاره جذاب از سپاهان به شهداب منتقل شد.

در ادامه گرد و  خاک شهداب این باشگاه دقایقی پیش از خرید بزرگ 
دیگری رونمایی کرد. بر اساس گزارش باشگاه شهداب میثم صالحی، 
ســتاره حال حاضر و آینده والیبال ایران به شهداب پیوست. با اعلام 
مدیریت باشگاه فرهنگی-ورزشی شهداب یزد؛ میثم صالحی دریافت 
کننده قدرتی ۲۴ ســاله و ملی پوش ارومیه ای والیبال ایران که فصل 
گذشته در تیم اولشتین لهستان توپ می زد؛ با عقد قراردادی رسمی و 

یک ساله به عضویت تیم والیبال شهداب یزد درآمد.

ورزشی

اخبار کوتاه 

اگرچه این روزها انتقادها از مدیریت باشــگاه اســتقلال بابت 
جدایی برخی نفرات و روند کُند نقل و انتقالات کمی زیاد شــده 
اما در پس پرده مصطفی آجورلو و همکارانش مشــغول مذاکره 
با بازیکنان مد نظرشــان هستند تا تیم خوبی را تحویل ریکاردو 

ساپینتو بدهند و آماده شروع لیگ برتر شوند.
مدیران استقلال بر اساس لیســتی که ساپینتو به آنها می دهد 
برای جذب یا تمدید قرارداد بازیکنان مختلف وارد عمل شده اند 
و احتمالا طی روزهای آینده اخبار خوبی درباره توافق با ستاره ها 

از این باشگاه به گوش می رسد.
استقلال تاکنون در نقل و انتقالات سجاد شهباززاده را از سپاهان 
به خدمت گرفته و با گرفتن کســری خدمت توسط محمدحسین 
مرادمند و تمدید قرارداد او تا پایان فصل، این مدافع هم به جمع 

آبی پوشان اضافه خواهد شد.
با همه اینها جدایی محمد دانشگر و پایان قرارداد رافائل سیلوا، 
عارف غلامی و روزبه چشــمی نگرانی هایــی را برای طرفداران 
ایجــاد کرده مبادا تیم قهرمان فصل قبل که تنها 10 گل خورده 
در 30 بــازی را در کارنامه اش به ثبت رســانده در خط دفاعی با 

کمبود شدید بازیکن مواجه شود.
از این رو مســئولان استقلال عزم خود را جزم کردند تا در ابتدا 
قرارداد 3 مدافع مرکزی شــان را تمدید کنند و سپس برای رفع 
مشکل سیاوش یزدانی اقدام کنند و بتوانند این بازیکن را نیز به 
تیم خود برگردانند. تا این لحظه حضور محمدحسین مرادمند در 
ترکیب اســتقلال برای لیگ بیســت و دوم قطعی است، جدایی 
دانشــگر و پیوستن او به سپاهان قطعی شــده و شرایط نرمالی 

برای سایر بازیکنان وجود ندارد.

در چنین شــرایطی مذاکرات همزمان استقلالی ها با 3 بازیکن 
خط دفاعی شان ادامه دارد و آنها امیدوارند طی دو، سه روز آینده 

قراردادهای جدیدی را با چشمی، سیلوا و غلامی امضا کنند. 
سیلوا، چکش کاری مبلغ پیشنهادی

رافائل ســیلوا در نیم فصل گذشــته لیگ برتر با قراردادی چند 
ماهه به اســتقلال پیوست و حالا بازیکن آزاد محسوب می شود. 
مدیران اســتقلال با مدیربرنامه های این بازیکــن برزیلی وارد 

مذاکره شــدند اما مساله مهم درباره سیلوا رقم پیشنهادی بالای 
این بازیکن اســت. مدافع برزیلی اســتقلال که گفته می شــود 
پیشــنهادی نیز از لیگ امارات دریافــت کرده، رقمی نزدیک به 
700 هزار دلار از اســتقلالی ها درخواست کرده و همین موضوع 
باعث شــده تا این لحظه قرارداد جدیدی امضا نشــود. مدیران 
اســتقلال در تلاش هستند تا با مذاکرات جدید این رقم را پایین 
بیاورند و بتوانند با ســیلوا قراردادشان را تمدید کنند. با توجه به 

اینکه ســیلوا نیز علاقه مند است در اســتقلال به فوتبالش ادامه 
بدهد، می توان امیدوار بود که دو طرف طی روزهای آینده درباره 

رقم جدید به توافق برسند و قرارداد امضا شود.
عارف غلامی، دوراهی اروپا یا لیگ ایران

مدافع ملی پوش اســتقلال بعد از بازگشــت به میادین فوتبال 
عملکرد خوبی در ترکیب اســتقلال داشت و دوباره پیراهن تیم 
ملــی را نیز برتن کرد. عارف غلامی اما حــالا که قراردادش با 
اســتقلال تمام شده،  یکی دو پیشــنهاد از اروپا دریافت کرده و 
همیــن موضوع او را در یک دوراهی قرار داده اســت.غلامی در 
ســالی که به جام جهانی منتهی می شود هنوز تصمیم خود برای 
رفتن به اروپا)شــما بخوانید پرتغال( یا ماندن در اســتقلال و در 
چشم اسکوچیچ بودن را نگرفته است. از این رو مذاکرات استقلال 
با غلامی و مدیربرنامه هایش به شکل جدی دنبال می شود و باید 

دید در دو سه روز آینده چه اتفاقاتی را شاهد هستیم.
روزبه چشمی؛ اگر سپاهان و تراکتور بگذارند...

روزبه چشــمی همواره نشان داده که علاقه خاصی به استقلال 
دارد. مدافع باتجربه آبی ها که سابقه بازی در جام جهانی ۲018 
را نیــز دارد، در روزهایی که بازیکن آزاد اســت و قراردادش با 
استقلال تمام شده با پیشنهادهای مالی خوبی از سوی سپاهان و 
تراکتور مواجه شده و همین موضوع سبب شده تا تمدید قرارداد 

او با استقلال کمی عقب بماند.
با این وجود مســئولان اســتقلال نیز برای تمدید با وی اقدام 
کردند. چشــمی که در گذشته از اســتقلال به تیم ملی رسید و 
همواره نشــان داده در ایران علاقه خاصی به پوشــیدن پیراهن 
تیم های دیگر جز اســتقلال ندارد، به نظر می رســد این بار هم 

قصدش ماندن در جمع آبی پوشان باشد.
البته چشمی در مذاکره با مسئولان استقلال بسیار علاقه داشته 
که نظر ریکاردو ســاپینتو را نیز درباره خودش بداند و حالا باید 

دید او چه تصمیمی برای آینده اش خواهد گرفت.
*سیاوش یزدانی؛ مورد خاص و اقدامات ویژه

مورد خاص اســتقلال برای تقویت خط دفاعی خود ســیاوش 
یزدانی اســت. مدافع آبی پوشان که چند ماهی است با مشکلات 
مربوط به خدمت ســربازی دست و پنجه نرم می کند از راه های 
مختلف برای گرفتن معافیت موقت اقدام کرده اما هنوز به نتیجه 
نرسیده است. او به عنوان بازیکن ملی پوش تا 30 سالگی معافیت 
موقت داشت اما بعد از آن مشمول سربازی شد و به همین خاطر 

به ملوان رفت.
یزدانی برای گرفتن کسری خدمت به جایی نرسیده و از طرف 
دیگر او شــانس خود را برای حضور در آزمون دکترا نیز امتحان 
کرد تا شــاید معافیت تحصیلی بگیرد که با این شرایط هم هنوز 

موفقیتی کسب نکرده است.
در ایــن خصوص باخبر شــدیم مدیران باشــگاه اســتقلال 
رایزنی هایی را با ارگان های مختلف انجام دادند تا شــاید بتوانند 
مجوز بازی سیاوش یزدانی را بگیرند و از رفتن او به ملوان انزلی 
در لیگ بیســت و دوم جلوگیری کنند. هرچند که این مســاله 
کار دشواری محســوب می شود و بعید است در آینده ای نزدیک 

محقق شود.
با این حال اگر یزدانی بتواند مجوز فعالیت دوباره در اســتقلال 
را از نظام وظیفه بگیرد، قطعا اتفاقات بهتری نیز برای خط دفاع 

این تیم در فصل بعد رخ خواهد داد.

دعوت از ۵ بازیکن جدید برای حضور 
در اردوی تیم ملی

هفته گذشــته مریم آزمون ســرمربی فعلی تیم ملی زنان با 
دعوت از 31 بازیکن به اردو تیم ملی خبر از تشکیل اردو برای 
اعزام تیم ملی به مسابقات کافا تاجیکستان داد. اما متوجه شدیم 
کــه برخی از بازیکنان تیم ملی به بهانه های مختلف حاضر به 
شرکت در اردو تیم ملی نشدند و اعتصاب کردند.گویا مسئولین 
فدراسیون و تیم ملی هم این اعتصاب را پیش بینی می کردند 
که تنها یک روز مانده به برگزاری اردو از ۵ بازیکن دیگر برای 
حضور اردو آماده ســازی دعوت کردند.۵ بازیکن جدید دعوت 
شده به اردو تیم ملی به شرح زیر هستند: فاطمه عزیزی، زهره 

جلالی، سمیرا محمدپور، رها یزدانی و مریم رهیده.

 دیدار آلومینیومی ها 
با ماجدی در فدراسیون

مدیران ارشــد باشــگاه آلومینیوم اراک همراه با سرمربی تیم 
فوتبال این باشگاه در فدراسیون فوتبال حضور یافته و با میرشاد 
ماجدی دیدار و گفت و گو کردند. محمد رجائیان مدیر عامل، امین 
پناهی و محمدرضا غفاری اعضای هیئت مدیره باشــگاه، سید 
مهدی رحمتی ســرمربی، رضا امیری نماینده سهامدار کارخانه 
آلومینیوم و حمیدرضــا امیدوار مدیر تیم فوتبال آلومینیوم اراک 
در دیدار با سرپرســت فدراسیون فوتبال حضور داشتند. در این 
نشست باشگاه آلومینیوم اعلام آمادگی کرد در فصل پیش روی 
مســابقات هرگونه همکاری از جانب این باشگاه با فدراسیون 
فوتبال و ســازمان لیگ صورت خواهد گرفت.گفتنی است که 
آلومینیوم اراک در دومین فصل حضور خود در سطح اول فوتبال 
ایران نمایش قابل قبولی داشــت و فصل را با رتبه هشتم لیگ 

برتر و نایب قهرمانی جام حذفی به پایان رساند.

 تاخیر در پرواز تیم ملی والیبال 
به یک دلیل عجیب

هفته دوم رقابت های لیگ ملت های والیبال ۲0۲۲ یک شنبه 
شب پنجم تیرماه به پایان رســید و کاروان والیبال ایران قرار 
بود ســاعت 1۲ و ۵۵ دقیقه امروز )دوشــنبه ششم تیرماه( با 
پرواز هواپیمایی لوفت هانزا صوفیه را به مقصد مونیخ و سپس 
لهســتان ترک کند. پرواز تیم ملی به دلیل اعتصاب کارکنان 
شرکت هواپیمایی لوفت هانزا به مونیخ لغو شد و برنامه سفر به 
لهستان کاروان تیم ملی والیبال ایران با مشکل روبه رو شد؛ با 
پیگیری و هماهنگی های به عمل آمده ملی پوشان فردا سه شنبه 
و با یک روز تاخیر در برنامه، در دو یا ســه گروه عازم ورشــو 
و ســپس گدانسک، محل برگزاری هفته سوم لیگ ملت های 
والیبال ۲0۲۲ خواهند شــد.بدین ترتیب تیم ملی والیبال ایران 
از هفتم تا دوازدهم تیرماه تمرینات خود را در شــهر گدانسک 
پیگیری  می کند و در این مدت در هتل دیگری اسکان خواهد 
یافت اما از روز دوشنبه 13 تیرماه در هتل محل اسکان تیم های 
شرکت کننده در هفته سوم لیگ ملت ها اسکان خواهد یافت.

مردان والیبال ایران روزهــای 1۴ تا 18 تیرماه به ترتیب و در 
چارچوب هفته ســوم و پایانی لیگ ملت ها به مصاف تیم های 
لهستان، ایتالیا، اسلوونی و صربستان می روند تا به کار خود در 

مرحله گروهی پایان دهند.

درخواست پرسپولیس برای جذب محبی
محمد محبی که پیش از این شــایعه حضورش در استقلال و 
بازگشت به سپاهان شکل گرفته بود، اکنون با درخواست رسمی 
باشگاه پرسپولیس برای صدور رضایتنامه اش از سوی سانتاکلارا 
مواجه شــده است.این اتفاق در شرایطی رخ داده است که پیش 
از این باشگاه ســپاهان و همچنین استقلال درخواست رسمی 
خود را به سانتاکلارا برای این انتقال ارسال کرده بودند و اکنون 
سه باشــگاه ایرانی در انتظار اعلام رسمی باشگاه پرتغالی برای 
مبلغ رضایتنامه این بازیکن ایرانی هستند. محمد محبی که یک 
فصل دیگر از قراردادش با ســانتاکلارا باقی مانده است، اکنون 
در شرایطی موردتوجه پرســپولیس قرار گرفته که مدیران این 
باشگاه با تجربه از انتقال شهریار مغانلو، به دنبال این هستند که 
مسیرهای مختلف انتقال محبی چه از نظر پرداخت رضایتنامه 
دائم و همچنین انتقال قرضی وی را مورد بررسی قرار دهند و در 

درخواست رسمی خود برای این انتقال، به آن پرداخته اند.

طرح 3 فوریتی استقلال برای جذب 1+3 مدافع!

دقایقی بیشتر از روز دوشنبه نگذشته بود که خبر پیوستن محمد دانشگر به تیم فوتبال 
ســپاهان با قراردادی سه ساله منتشر شد و حالا روابط عمومی باشگاه سپاهان با انتشار 
عکســی که مدافع استقلال را با پیراهن طلایی پوشــان اصفهانی نشان می  دهد از این 
خرید رونمایی کرده و نوشــته است:» مدیرعامل و اعضاء هیئت مدیره این باشگاه برای 
تقویت ساختار دفاعی خود به درخواست خوزه مورایس سرمربی تیم فوتبال فولاد مبارکه 
ســپاهان با محمد دانشگر مدافع با تجربه وارد مذاکره شــده و در نهایت پس از انجام 
یک دور مذاکرات فشرده این مدافع مستحکم با قراردادی سه ساله به سپاهان پیوست« 
ســپاهانی ها با وجود اینکه از میلاد زکی پور به عنوان اولین خرید تابستانی لیگ بیست 
و دوم رونمایی کرده بودند، اما دانشــگر اولین خرید آنها پس از اعلام رســمی حضور 
مورایس در اردوی طلایی پوشــان به شمار می رود و طی روزهای آینده نیز شاهد اخبار 

دیگری در حوزه جذب بازیکن از سوی مسئولان این باشگاه خواهیم بود.
سپاهانی ها  بعد از جدایی گئورگی گولسیانی در خط دفاعی به دنبال یک مهره تاثیرگذار 

می گشتند و این مدافع نیز بعد از توافق نهایی قراردادش را رسما امضا کرد.
محمد دانشــگر که در دوران دوم حضور کرانچار به حضور در ســپاهان بسیار نزدیک 
شده بود و درنهایت به سایپا پیوست، پس از ۴ فصل بازی در استقلال به حضور در این 
تیم پایان داد و ســرانجام به سپاهان پیوست.دانشگر ظهر روز یک شنبه بعد از توافق با 

مسئولان سپاهان قرارداد 3 ساله ای را با باشگاه اصفهانی امضا کرده است.
نکته قابل توجه این اســت که گفته می شد دانشــگر دیروز به اصفهان رفته و در این 
شــهر قراردادش را با سپاهانی ها امضا کرده اما چنین مساله ای صحت ندارد. این مدافع 
باتجربه روز گذشته در تهران حضور داشت و مسئولان سپاهان نیز برای امضای قرارداد 

با وی به پایتخت آمده بودند.

ســعید فتاحی، معاون اجرایی باشگاه استقلال در 
مورد شــرایط حاکم بر بــازار نقل وانتقالات ایران 

صحبت های جالب و تازه ای مطرح کرد .
فتاحی که درجریان نــگاه انتقادآمیز هواداران به 
عملکرد باشگاه قرار دارد روز گذشته صحبت های 
کوتاهی با خبرنگاران در مقابل باشــگاه داشت اما 
امروز مفصل با »ورزش ســه« صحبت کرده و از 

شرایط باشگاه می گوید.
فتاحی می گوید اولا که باشگاه استقلال در حال 
جســتجو برای جذب بازیکنان مناسب و همچنین 
تمدید ســتاره های فصل گذشته اســت. متاسفانه 
بعضی از قراردادها طوری بسته شده که در بعضی 
از اوقات منافع باشــگاه کمتر در آن لحاظ شده و 
بازیکنان می توانند با پرداخت حق فسخ های ناچیز 

از باشگاه جدا شوند.
می بینــم که در روزهای گذشــته مطالبی هم در 
مورد اینکه چرا باشگاه با بازیکنانی که قراردادشان 
تمام شــده مذاکره نکرده، نوشــته بودند که باید 
عرض کنــم این اتفاق افتاده اما به هرحال اینطور 
هــم نبوده که بازیکنان تمایــل کاملی به این کار 

داشته باشند.
البته این مســائل محدود به باشــگاه اســتقلال 
نیســت و کلیت فضای فوتبال ما را در بر می گیرد 
که قراردادهای بلندمدت کمتر بسته می شوند چرا 

کــه روند تغییرات مدیریتی و فنی همیشــه وجود 
دارد و کمتر باشــگاهی است که در زمان طولانی 
با مدیر و مربی یکسان کار را ادامه دهد که این از 

مشکلات فوتبال ماست.
فتاحی در ادامه گفت: همچنین از ما انتقاد می شود 
که در بازار نقل و انتقالات سیاست انفعالی در پیش 
گرفتیم که این هم نادرست است. باشگاه استقلال 
از زمان انتخاب مربــی گزینه های مختلفی برای 
خرید زیر نظر داشــته که البته با آمدن ساپینتو این 
مســئله حتما باید با نظر ایشــان باشد اما با توجه 
به اینکه بازار نقل و انتقالات داخلی خیلی گســترده 
نیســت و بازیکنان زیادی نداریم که بتواند کیفیت 
حضور در استقلال را داشــته باشد، با یک اعتماد 
دوطرفه در ایــن زمینه پیش می رویم ولی اولویت 
ما حفظ بازیکنان موردنیاز باشگاه از فصل گذشته 
اســت و ســپس جذب بازیکنان جدید که بتوانند 

امسال به استقلال کمک کنند.
فتاحی با انتقاد از عملکرد بعضی از باشگاه ها در 
فصــل نقل و انتقالات گفت: امروز پای صحبت با 
هر بازیکنی که می نشــینید می بینید که به راحتی 
از مبالغ در حــد ۲0 میلیارد صحبــت می کنند. 
اینها مبالغ عجیبی اســت که هیچ ســنخیتی با 
شــرایط درآمدی در فوتبال ایــران ندارد. برای 
مثال مــا اگر بخواهیم هفت بازیکن مناســب و 
درحد اســتقلال را جذب کنیم و قرارداد تازه با 
آنها امضا کنیم بایــد فقط برای نقل و انتقالات 
۲00 میلیارد پول نقد در اختیار داشــته باشــیم. 
حســاب کنید بازیکنان تازه به اضافه تمدیدی ها 
کــه آنها هم قرارداد خودشــان را بــه نرخ روز 
بــازار تمدید می کنند چه فشــاری به باشــگاه 
متحمل می شود. تازه اســتقلال باشگاهی است 
کــه 6 ملی پوش دارد و بازیکنانــی که می بینند 
چهره های جدید که ســابقه ملی هم ندارند چه 
اعدادی درخواســت می کنند، آنها هم به دنبال 
افزایش قراردادشان هســتند. در چنین شرایطی 

بکنید؟ می توانید  چه  شما 
فتاحی در ادامه گفت باشگاه استقلال دستش در 
جیب خودش اســت و نه کمک عجیب و غریبی 
از نهــادی دریافت می کنیم  و نه معدنی به اســم 
ما زدنــد و نه کارخانه دولتــی بزرگی حمایت مان 
می کند. برای من ســوال مهم همین است. چطور 

ممکن اســت یک باشــگاه با یک دهم یا کمتر از 
درآمــد ما می تواند چنین مبالغــی را در بازار خرج 
کند؛ آن هم به واسطه این که پولش مستقیما از یک 
کارخانه صنعتی وارد بازار می شود و به تورم موجود 
در فوتبال ایــران اضافه می کند. ما در طول فصل 
اخباری مبنی بر سخت گیری شدید در فوتبال اروپا 
روی فیرپلی مالی می شــنویم که پول فوتبال در 
فوتبال خرج شــود آن وقت ایــن جا به بهانه های 
مختلف از جمله هوادار دست و دل باز یا کارخانه ای 
که می خواهد تیمش برنده نقل وانتقالات باشد انواع 

و اقسام پیشنهادها را می شنویم.
معــاون اجرایی باشــگاه اســتقلال در خصوص 
از  بعضــی  نســنجیده  صحبت هــای  موضــوع 
پیشکسوتان استقلال و همســویی آنها با فضای 
مجازی گفت: اینکه تا این میزان فشــار به باشگاه 
وارد شــود که ما در این بازار آشفته و غیرمنطقی 
تــوازن مالی خودمان را برهــم بزنیم به هیچ وجه 
منصفانــه نیســت. اصــول باشــگاه داری را هم 
زیرپا می گــذارد. آقای آجورلو ســابقه طولانی در 
مدیریت دارند و همیشــه تیم هایی کــه دراختیار 
داشته پرستاره بودند ضمن اینکه ایشان بلافاصله 
پس از حضورش در اســتقلال کمــک کرده تیم 
قهرمان شــود؛ من واقعا متوجه نمی شــوم هجمه 
امروز ناشــی از کجا اســت و چرا هوادارانِ بعضی 
از جریان های هواداری تا این حد شــرایط را علیه 

باشــگاه آشــفته می کنند. به نظر من هوادار فهیم 
استقلال باید مراقب باشد که این احساسات باعث 
نشود بیخودی جیب بعضی از واسطه های بازار که 
قیمت ها را بیش از حد بالا برده اند پر شــود. ضمن 
اینکه ما هم داریــم در این اوضاع کار خودمان را 
انجام می دهیم و سعی می کنیم بهترین خریدها را 

در پایان بازار داشته باشیم.
فتاحی در پایان حرف هایش گفت: ما مدافع عنوان 
قهرمانی هستیم و انتظار هواداران برای اینکه فصل 
بعد هم تیم درحد قهرمانی باشد؛ درک می کنیم و 
مطمئن باشید فصل بعد هم با انتخاب مربی جدید 
چیزی غیر از این رخ نمی دهد. اســتقلال حتما در 
فصل آینده لیگ برتر با یک تیم آبرومند و پرستاره 
در رقابت ها شــرکت می کند تا کماکان شــانس 
اول قهرمانی باشــد.  البته پیش شرط چنین اتفاقی 
حمایت هواداران است. من این اطمینان خاطر را به 
هواداران می دهــم که حتی در این وضعیت بغرنج 
نقل و انتقــالات هم این شــاهنامه آخرش خوش 
خواهد بود؛ همان طور که در بازگشت تیم از بازی 
برابر الهلال در فصل گذشته هم اوضاع خوب نبود 
اما در پایان توانســتیم نوار قهرمانی پرسپولیس را 
پاره کنیم و شــرایط جدیدی بــرای فوتبال ایران 
رقم بزنیم. امسال هم تمام برنامه باشگاه بر تکرار 
قهرمانی و داشتن تیمی فوق العاده برای رقابت های 

بین المللی خواهد بود.

آرمان رمضانی مهاجم  کم حاشیه استقلال  در فصل گذشته اگرچه به عنوان یار فیکس 
بازی هــای زیادی انجام نــداد اما هرگاه به زمین رفت، به تیمــش کمک کرد. او حالا 
قراردادش با اســتقلال به پایان رسیده اما به نظر می رســد که اولین بازیکنی باشد که 

قراردادش را تمدید خواهد کرد.
رمضانی که دو فصل پیش از پرسپولیس به استقلال آمد؛ رفته رفته توانست خودش را 
ثابت کند. او در لیگ بیست و یکم، یک گل در حذفی به نود ارومیه زد که باعث صعود 
تیمش به مرحله یک هشــتم نهایی جام حذفی شد. این مهاجم همچنین دو گل به شهر 
خودرو زد که یکی از آن ها ســه امتیازی بود. صبوری و عملکرد خوب آرمان در فصلی 

که گذشت او را تبدیل به یک بازیکن محبوب در نزد هواداران کرد. 
در روزهای پرتنش استقلال در نقل و انتقالات شاید خبر تمدید با آرمان رمضانی کمی 
خیال هــواداران را در خط حمله راحت می کند. رمضانی چند پیشــنهاد خوب دیگر نیز 
دریافت کرده اما قصد دارد در اســتقلال بماند و به همین خاطر احتمالا امشــب یا فردا 
قراردادش تمدید خواهد شــد و در جمع آبی ها خواهد ماند. گفتنی است؛ استقلال درخط 
حمله ارسلان مطهری را در اختیار دارد و سجاد شهباززاده را نیز به خدمت گرفته است.

خبر دیگر از یک جدایی احتمالی دیگر از جمع آبی پوشــان حکایت دارد. روزبه چشمی 
در روزهای اخیر برای تمدید قرارداد خود با باشگاه استقلال مذاکره کرده اما این مذاکره 
منجر به عقد قرارداد نشــده اســت و اذعان کرده بعد از صحبت با ساپینتو مربی جدید 
اســتقلال قرارداد خود را با باشــگاه تمدید می کند و ابتدا قصد دارد نظر سرمربی جدید 
تیم را در مورد خود جویا شــود. روزبه چشــمی در اصل هافبک دفاعی است اما بارها و 
بارها چه در بازی های باشــگاهی و چه در بازی های تیم ملی در پست مدافع میانی هم 

به میدان رفته است.

بعد از اعتراض های متعددی که نسبت به پیشنهاد و پرداخت مبالغ هنگفت به بازیکنان فوتبال در 
فصل نقل و انتقالات توسط برخی باشگاه های لیگ برتری انجام شد، حالا سازمان لیگ فوتبال 
به ماجرا ورود کرده و قصد دارد با نظارت دقیق بر ماجرا به این حاشــیه بزرگ پایان بدهد. طی 
روزهای گذشته باشگاه های متعدد لیگ برتری نسبت به قراردادهایی که برخی باشگاه های متمول 
با بازیکنان امضا می کنند اعتراض کردند و مصاحبه هایی را از سوی مسئولان آنها شاهد بودیم. 
آخرین مورد هم به اعتراض رسمی باشگاه استقلال برمی گردد که توسط سعید فتاحی مدیراجرایی 
این باشگاه در گفت و گو با »ورزش سه« صورت گرفت. در چنین فضایی برخی باشگاه ها به صورت 
یکپارچه نامه هایی را به ســازمان لیگ ارســال کردند و خواهان اصلاح این رویه شدند. حتی در 
نامه های مشترکی به سازمان لیگ، چند باشگاه خواهان افزایش سهمیه بازیکنان خارجی شدند. 
این باشگاه ها اعتقاد داشتند که رقم های درخواستی برخی بازیکنان ایرانی حتی از نفرات خارجی 
هم بیشتر است و در این شرایط ترجیح می دهند بیشتر از ۴ بازیکن غیرایرانی را به خدمت بگیرند.
در نهایت سازمان لیگ فوتبال به ماجرا واکنش نشان داد و قصد دارد تدابیری را برای این موضوع 
بیندیشد.حیدر بهاروند، رئیس سازمان لیگ فوتبال طی نامه ای به 16 باشگاه لیگ برتری اعلام 
کرده که نقطه نظرات خود را در خصوص نظام مند شدن ارقام پرداختی به بازیکنان لیگ برتری 
تا عصر روز دوشنبه)امروز( به سازمان لیگ به صورت کتبی ارسال کنند. اگر قرار است سه چهارم 
باشــگاه های لیگ برتری نسبت به این مساله اعتراض داشته باشند، قوانین جدیدی برای نقل و 
انتقالات به صورت فوری مصوب و اجرایی شود.سازمان لیگ در این خصوص قصد دارد دو عامل 
مهم را مورد بررسی قرار بدهد. اول همان افزایش سهمیه بازیکنان خارجی است که گفته می شود 
بر اساس قانون جدید احتمال دارد باشگاه ها بتوانند به جای ۴ بازیکن، 6 بازیکن خارجی به خدمت 
بگیرنــد. موضوعی که ناخودآگاه ارزش بازیکنان ایرانی را پاییــن می آورد چراکه با کمتر از رقم 

درخواستی شان تیم ها می توانند برای جذب خارجی خوب اقدام کنند.

 رونمایی سپاهان 
از خرید مدافع استقلال

فتاحی: یک معدن فولاد و فلز هم به استقلال بدهید!

 اولین بازیکن تمدیدی 
استقلال مشخص شد

اقدام فوری سازمان لیگ برای 
کاهش قیمت ها


